
 

 

Intern Intern 

 
  

Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte Frøy 16.12.2020 
Deltagere: 
 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Nina Malme, Morten Winsnes, Anders 
Røynås, Maya Y I Christensen, Petter Farstadvoll, Øyvind Ø. 
Danielsen, Jørn Michalsen, Espen Hillmann, Sidsel 
Grøndalen, Arne Hanssen. 
 
Henriette Elvrum Handal 

 
Dato: 

 
16.12.2020 

Tid og sted 18:00-21:30 Skullerud Park / Teams møte 
Innkalt ved: Morten Winsnes 

 

 

Saksliste: 

Sak: Ansvarlig: Status: Referat: Vedtak: 

Velkommen - 

godkjenning av 

møtereferat 

Morten 

Winsnes 

Godkjent Ingen kommentarer til 

møtereferat fra siste møte. 

Referat godkjent 

Rapport/innspill fra 

Landeveiskomiteen – 

herunder ”elite” 

Espen 

Hillmann 

Godkjent Ikke noe nytt å rapportere.   

Rapport/innspill fra 

Terrengkomiteen – 

herunder ”elite” 

Nina Malme Godkjent Ikke noe nytt å rapportere.   

Rapport/innspill fra 

materialforvalter 

Øyvind Ø. 

Danielsen 

Godkjent Ikke noe nytt å rapportere.   

Rapport/innspill fra 

markeds-

/sponsorkomiteen 

Morten 

Winsnes, 

Øyvind Ø. 

Danielsen 

Godkjent Ikke noe nytt å rapportere.   

Rapport/innspill fra 

rekrutteringsansvarlig 

Henriette 

Elvrum 

Handal 

Godkjent Stabil medlemsmasse. Antall 

medlemmer litt opp i forhold til 

samme tidspunkt i fjor. 

  

Rapport/innspill fra 

ritt og 

arrangementskomitee

n 

Jørn 

Michalsen 

Godkjent Jørn informerer styret om status 

for planlagte ritt i 2021. 

  

Økonomi – budsjett Anders 

Røynås 

Godkjent Se punktet, Gjennomgang av 

budsjett 

  

Status kjøp av aksjer i 

Styrkeprøven 

Espen 

Hillmann 

Godkjent Espen informerer styret om status 

i saken. 

  

Forlik i Muncitori 

saken. 

Morten 

Winsnes 

Godkjent Morten Winsnes rapporterer til 

styret om møtet i forliksrådet og 

forliket. Trenger styrevedtak på at 

forliket er godkjent. 

Styret godkjenner forliket. 

Enstemmig vedtatt. 



 

 

Intern Intern 

Behovsplan for 

idrettsanlegg i Oslo 

kommune 

Jørn 

Michalsen 

Oppfølging Saken følges opp på neste 

styremøte. 

  

Østmarka som 

nasjonalpark 

Nina Malme, 

Jørn 

Michalsen 

Oppfølging Nina informerer om innspill fra 

klubbens medlemmer. Styret 

diskuterer innspill og strategi 

videre. Nina starter jobben med å 

utarbeide klubbens synspunkter. 

Vi har fått ny høringsfrist 15 jan 

2021. Det blir også et møte med 

fylkesmannen. 

  

Medlemskap i FSU-

Friluftslivets 

samarbeidsutvalg 

Nina Malme Oppfølging Nina informerer om saken. IF 

Frøy har fått spørsmål om vi vil 

stille med en representant i 

utvalget. Utvalget skal styrke 

friluftslivet i bydelen. 

Vi stiller med en 

representant. Nina kontakter 

aktuelle kandidater. 

Representant rapporterer til 

styret etter hvert møte i 

komiteen. 

Ferdigstille 

strategidokument 

Morten 

Winsnes, 

Morten 

Forland, Jørn 

Michalsen 

Godkjent Strategidokument gjennomgått og 

ferdigstilt under styremøte. 

  

Gjennomgang av 

budsjett 

Morten 

Winsnes, 

Anders 

Røynås 

Godkjent Anders gir en gjennomgang av 

regnskap for november.  

Morten W. gir så informasjon om 

foreslått budsjett for 2021.  

Styret diskuterer budsjettet og 

kommer med spørsmål og forslag 

til endringer.  

Andres vil revidere foreslått 

budsjett og sende dette til styret i 

etterkant av møtet. 

Budsjett godkjent 

 


